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REZUMAT 

RO 
DRAGAN Dmitri. Cladirea este proectata ca una cu 9 etaje, formata din doua sectiuni, cu doua 

intrari. Dimensiunile în axele comune sunt 48,6 x 11,7 m, dimensiunea secțiunii este de 24,3 x 11,7 m. 
Înălțimea clădirii până la vârful parapetului este de 29,8 m. După parametrii acestuia, aparține tipului 
de clădiri - secționale. Schema structurală a clădirii rezidențiale proiectate este cărămidă-monolit. 
Cadru din beton armat, format din structuri de inchidere din caramida si pereti si tavane portanti din 
beton armat, a carui baza este fundatie izolata din beton armat pe piloti bătuți. Peretii exteriori sunt din 
caramizi cu goluri cu grosimea 250 mm, 120 mm pentru compartimentari, interiori - beton armat cu 
grosime 180 mm.  

Proiectul de licență conține memoriul explicativ și partea grafică. Memoriul explicativ este 
compusă din 7 capitole, concluzii, bibliografie, 4 anexe și conține 80 pagini format a4 (fără anexe), 10 
figuri și 29 tabele. Bibliografia constă din 22 surse de referință. Anexele memoriului explicativ cuprind 
21 pagini, 1 figură și 11 tabele. Partea grafică este alcătuită din 11 coli format A1. 
        Proiectul de licență este elaborat în conformitate cu exigenețele actelor normative valabile în 
Republica Moldova. 

Cuvinte-cheie:  9 etaje, cărămidă-monolit, cadru din beton armat, fundatie izolată, piloti bătuți. 

РУС 
ДРАГАН Дмитрий. Здание запроектировано 9-этажным, состоящим из двух секций, с двумя 

подъездами. Размеры в общих осях 48,6 х11,7 м, размер секции 24,3х11,7 м. Высота здания до 
верха парапета 29,8 м. По своим параметрам относится к типу зданий – секционное. 
Конструктивная схема проектируемого жилого дома – кирпично монолитная. Железобетонный 
каркас, состоящий из кирпичных ограждающих конструкций и несущих стен и перекрытий из 
железобетона, основанием которого служит железобетонный ростверк на забивных сваях. 
Внешние стены сделаны из пустотелого кирпича толщиной 250 мм, 120 мм для перегородок, 
внутрениие  - железобетонные толщиной 180 мм. 

Дипломная работа содержит пояснительную записку и графическую часть. Пояснительная 
записка состоит из 7 глав, выводов, списка литературы, 4 приложений и содержит 80 страниц 
формата А4 (без приложений), 10 рисунков и 29 таблицы. Библиография состоит из 22 
справочного источника. Приложения к пояснительной записке содержат 21 страниц, 1 рисунок 
и 11 таблиц. Графическая часть состоит из 11 листов формата А1. 
        Проект лицензии разработан в соответствии с требованиями нормативных актов, 
действующих в Республике Молдова. 

Ключевые слова: 9 этажным, кирпично монолитная,  железобетонный каркас, ростверк, 
сваях. 

EN 
DRAGAN Dmitri. The building is designed as a 9-storey one, consisting of two sections, with two 

entrances. The dimensions in the common axes are 48.6 x 11.7 m, the section size is 24.3 x 11.7 m. The 
height of the building to the top of the parapet is 29.8 m. According to its parameters, it belongs to the 
type of buildings - sectional. The structural scheme of the designed residential building is brick-
monolithic. Reinforced concrete frame, consisting of brick enclosing structures and load-bearing walls 
and ceilings made of reinforced concrete, the base of which is a reinforced concrete grillage on driven 
piles. External walls are made of hollow bricks 250 mm thick, 120 mm for partitions, internal - 
reinforced concrete 180 mm thick. 

The graduate work contains an explanatory note and a graphic part. The explanatory note consists 
of 7 chapters, conclusions, list of references, 4 annexes and contains 80 A4 pages (without annex), 10 
figures and 29 tables. The bibliography consists of 22 reference sources. Annexes to the explanatory 
note contain 21 pages, 1 figure and 11 tables. The graphic part consists of 11 A1 sheets. 

         The draft license has been developed in accordance with the requirements of the normative 
acts in force in the Republic of Moldova. 

Key words: 9-storey one, monolithic brick, reinforced concrete frame, grillage, piles.
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